
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

ZÁPIS

23. řádné zasedaní Zastupitelstva města Karviné, konané dne 06.12.2021
Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno

Členové ZM 41 34 6 1

Vedoucí odborů MMK 9 9 0 0

Občané, hosté 2 5 0 0

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. V době zahájení bylo přítomno 34 členů 
zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Ze zasedání ZM Karviné se omluvili: pan Antonín 
Barák, pan Martin Bojko, Mgr. Andrzej Szyja, Ing. Dalibor Závacký, Ing. Radek Podstawka, Mgr. Zuzana 
Klusová, neomluven Ing. David Jelínek. V průběhu jednání se omluvila paní Naděžda Antalová.
Byly určeny tyto sčitatelky: Bc. Petra Klapsiová, Tamara Hercigová a Jitka Korzonková. Hlavní sčitatelkou 
určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 23. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu 
Nekardovou. U ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu ze zasedání ZM Karviné konaného dne 
01.11.2021, který byl ověřen bez připomínek. 
Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Předsedající připomněl, že se občané mohou vyjádřit 
ke konkrétním projednávaným bodům, a to dříve, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování.
 

Ing. J. Wolf - sdělil, že ověřovateli zápisu 23. zasedání Zastupitelstva města Karviné byli navrženi a následně 
schváleni paní Zdeňka Kuczová a Mgr. Aleš Hujík.
 

Hlasování:

Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 556

Ing. J. Wolf - konstatoval, že v programu 23. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k  těmto 
úpravám: 
Po jednání schůze RM konané dne 01.12.2021 byly členům ZM předány na cloud tyto materiály:
- doplnění programu č. 1  z Odboru stavebního a životního prostředí – „Návrh změny č. 3 Územního plánu 
Karviné“,
- doplnění programu č. 2  z Odboru organizačního – „Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního 
systému odpadového hospodářství“.
Protože tyto body byly uvedeny v programu 23. zasedání ZMKarviné, nebylo potřeba o jejich doplnění 
hlasovat.
 
Dále bylo po jednání schůze RM dne 01.12.2021 navrženo stažení  bodu programuč. 18 -„Bezúplatný 
převod pozemků - ČR ÚZSVM“.
Ing. J. Wolf - o stažení tohoto bodu programu nechal hlasovat.

Hlasování:

Pro: 33

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 557

Ing. J. Wolf - uvedl, že po jednání mimořádné schůze RM před zasedáním ZM došlo k doplnění 
materiálu:
- doplnění programu č. 3  z Odboru organizačního – „Zásady pro hodnocení a poskytování finančních 
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příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby“. 
Protože tento bod byl uveden v programu 23. zasedání ZMKarviné,nebylo potřeba o jeho doplnění 
hlasovat.
 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy nebo připomínky. Protože tomu 
tak nebylo, nechal program 23. ZM Karviné schválit. 
 

Hlasování:

Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 nebylo přijato usnesení

V souladu s článkem 14.1 JŘ ZM primátor informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat 
výhodu nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou 
zastupuje na základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost 
před zahájením zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové 
zastupitelstva a členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnení, povinni při jednání 
zastupitelstva, ve kterém vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj 
poměr k projednávané věci, jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní 
výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než 
zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámení je vždy součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, 
jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.

1) Adaptační strategie na změnu klimatu statutárního města Karviná

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. V rámci „Adaptační strategie“ 
byl zpracován komplexní strategický dokument zahrnující zpracování rizik a adaptační strategie města. 
Dokument se skládal z analytické, návrhové, implementační části a akčního plánu, na jehož zpracování se 
podílela firma ASITIS s.r.o. Na zasedání ZMbyli  přizváni zástupci této společnosti - Mgr. Hana 
Trávníčková a PhDr. Jan Závěšický, kteří uvedli materiál včetně prezentace. 
Mgr. H. Trávničková - hovořila ve smyslu prezentace, která byla přiložena k zápisu. Uvedla, že "Adaptační 
strategie" je novým nástrojem, který město Karviná systematicky připravuje na dopady měnícího se klimatu a 
přírodních podmínek. Cílem je dlouhodobě nižší ohrožení lidí i přírody a zároveň vyšší odolnost v případě 
nepříznivých událostí.  Vedlejším efektem těchto aktivit je zvýšení kvality života a životního prostředí, 
bezpečnosti obyvatel, a podpora ekonomického a společenského rozvoje Karviné. Město Karviná ovlivňují tři 
hlavní hrozby spojené se změnou klimatu: 1. sucho, 2. vlny horka a 3. přívalové povodně. Očekává se častější a 
delší výskyt vln horka, kdy jsou extrémně vysoké teploty souvisle několik dní až týdnů. Je předpoklad, že se 
změní intenzita srážek v roce, více bude pršet na jaře, na podzim a v zimě. V létě naopak srážek ubude a 
prodlouží se dlouhá období bez jakéhokoliv deště. Může tak docházet až k vysychání některých vodních toků a 
pramenů. Pokročilá analýza družicových snímků, klimatických modelů, socioekonomických a prostorových dat 
odhalila nejzranitelnější místa v rámci Karviné. Mezi nejvíce zranitelné oblasti vůči vlnám horka patří: 
zastavěné oblasti centra města,  obytné oblasti na severu a východě města, včetně zástavby rodinných domů v 
části Mizerov, průmyslové areály - průmyslový park na severozápadě a ArcelorMittal  Karviná a.s. 
Nejohroženější oblasti z hlediska sucha jsou: zastavěná část centra města, sídliště Ráj a velká část Nového 
Města, jihovýchodní část golfového resortu Lipiny, zemědělsky využívané území na severovýchodě Nového 
Města a na východě Mizerova. Mezi lokality ohrožené přívalovými povodněmi lze zařadit: lokalitu Louky nad 
Olší podél ulice Ke statku, lokalitu Bažantnice v místní části Ráj, potok protékající lesoparkem Dubina.
Adaptační strategie stanovuje hlavní aktivity, které je třeba ve městě realizovat. Ty byly rozděleny na základě 
tří strategických a devíti specifických cílů. Mezi strategické cíle patří: 1. cíl - Karviná je odolná vůči hrozbám 
vyplývajícím ze změny klimatu. Specifické cíle - 1.1. Snížit dopady extrémních hydrologických jevů v 
zastavěném území i v krajině.  1.2. Zvýšit ekologickou stabilitu území. 1.3. Zlepšit připravenost města v oblasti 
krizového řízení s přihlédnutím k nejzranitelnějším skupinám obyvatelstva. 
2. cíl - Karviná je příjemné město pro život s dostatkem zeleně a vody. Mezi tyto specifické cíle patří: 2.1. 
Zlepšit mikroklimatické podmínky ve městě a snížit rizika spojená s vysokými teplotami během vln horka. 2.2. 
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Zvýšit efektivitu hospodaření s vodou ve městě i v krajině. 2.3. Aktivně spolupracovat na přeměně pohornické 
krajiny a utvářet ji ve prospěch socio-ekonomického rozvoje města.
3. cíl - Karviná je udržitelná a aktivně snižuje svůj příspěvek ke změně klimatu a v roce 2050 je klimaticky 
neutrální. Specifické cíle - 3.1. Snížit emise v oblasti hospodaření s energií. 3.2. Snížit emise v oblasti dopravy 
a snížit negativní dopady dopravy v území. 3.3. Zvýšit zapojení veřejnosti v oblasti ochrany klimatu.
Strategie plánuje realizovat přírodě blízká adaptační opatření ve městě i v jeho okolí (např. výsadby, rozšiřování 
zeleně, parků a vodních ploch), vhodně doplněná o stavebně-technické zásahy (např. poldry, retenční systémy). 
V oblasti snižování emisí jsou plánována opatření úspor energie, rozšíření energetického managementu, 
využívání obnovitelných zdrojů energie a snižování emisí z dopravy.
PhDr. Jan Závěšický - prezentaci doplnil informace týkající se dalších opatření, která jsou zaměřena na oblast 
zranitelnosti, a to z pohledu mitigačních opatření, která mají dopad na snižování emisí. Dodal, že řadu aktivit 
již Karviná provádí. Úspěšnou adaptací Karviné na změnu klimatu je správné nastavení implementace, která 
zaručí úspěšnou realizaci navrhovaných projektů. Strategie proto stanovuje následující procesy: Adaptaci města 
vede Řídící skupina složená z odborníků a představitelů města. Konkrétní činnost města má na starosti 
Koordinátor Adaptační strategie, který prosazuje a pomáhá vytvářet organizační podmínky pro realizaci 
strategie v rámci orgánů města a jeho magistrátu. Jednotlivé projekty jsou pak naplňovány pomocí Garantů 
realizace aktivit. Pro vyhodnocování plnění Adaptační strategie se každoročně sleduje šest indikátorů: 1. 
Rozloha nepropustných ploch přeměněných na plochy propustné. 2. Počet realizovaných opatření modrozelené 
nebo šedé infrastruktury. 3. Množství vzrostlé zeleně. 4. Počet městem podpořených projektů s tématikou 
změny klimatu. 5. Uspořené emise skleníkových plynů. 6. Počet podaných projektových žádostí.
Nástrojem pro sledování postupu příprav a realizace jednotlivých opatření je akční plán, který je stanoven na 5 
let. Pro každou aktivitu je stanoven časový harmonogram, odpovědnosti a zdroje financování. V současné době 
obsahuje 37 prioritních projektů a záměrů v celé šíři adaptačních a mitigačních opatření. Prrotože se nejedná o 
uzavřenou záležitost, měl by být živým dokumentem. Do budoucna bude akční plán aktualizován a dále 
rozšiřován. Na případné dotazy byli připraveni odpovídat.
Ing. J. Wolf - poděkoval za provedenou prezentaci, ke které otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 

 občan města - vystoupil k projednávané prezentaci. Poukázal na to, že zpracování této strategie 
vyšlo město na 629 tis. Kč bez DPH. Protože byl okument vypracován na 5 let a v příštím roce proběhnou 
komunální volby, přál si, aby byl naplňován i po volbách. K řešení zranitelnosti města vůči vlnám horka, suchu 
a přívalovým povodním vyjádřil svůj postřeh. Dále připojil zmínku týkající se Karvinského moře, do kterého již 
město investovalo určité finanční prostředky. V této souvislosti poukázal na areál v Olešné s tím, že vyjádřil 
přání, aby do budoucna areál Karvinského moře vypadal podobně jak v Olešné.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 30

Proti: 0

Zdrželo se: 2 usnesení č. 558

Návrh byl schválen.

2) Kotlíkové dotace v programovém období 2021 - 2027

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje v souvislosti s tím, že 
ministerstvo životního prostředí připravuje podmínky pro 4. výzvu kotlíkových dotací, jejíž vyhlášení se 
předpokládá ve druhém čtvrtletí roku 2022. Projekt bude probíhat do 31.12.2025. MS kraj sdělil záměr přispět 
ze svého rozpočtu všem úspěšným žadatelům, kterým i město Karviná v předchozích výzvách přispívalo 
pevnou částkou 10.000,-- Kč. V případě zájmu obce bude nutné zaslat na kraj schválené usnesení ZM, které 
rozhodlo o spolufinancování nových kotlíkových dotací nejpozději do 31.01.2022. K předloženému návrhu 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 559

Návrh byl schválen.

3) Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální 
bytové výstavby

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který obdržel žádosti 
o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby, které dle schválených „Zásad“ splňují stanovené podmínky. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 

občan města - vznesl dotaz týkající se schvalování jednotlivých žádostí s tím, že na příští rok byla 
v rozpočtu města na tyto dotace vyčleněna částka 7 mil. Kč. Pokud budou dotace schvalovány ve stejném počtu 
i nadále, dle jeho přepočtu by byly tyto finanční prostředky vyčerpány již cca v květnu 2022. Dále se zeptal na 
lokalitu Nad vagónkou v Karviné-Hranicích, na kterou byly vyčleněny finanční prostředky ve výši 10 mil. Kč a 
na lokalitu Nad pískovnou ve výši 3,5 mil. Kč. Záměrem města je tyto dvě lokality připravit pro výstavbu 
rodinných domů, vybudovat dopravní a technickou infrastrukturu včetně jejího napojení na stávající 
komunikační síť. Zeptal se, jak to bude město řešit na ul. Poutní, kde nikdo ze stavitelů nemá nárok na žádnou 
dotaci.
Ing. J. Wolf - vysvětlil, že program na podporu individuální bytové výstavby již běží několik let. Město se 
dostalo do takového stavu, že k 31.12.2021 bude tento program ukončen. Dva roky budou mít ještě stavebníci 
možnost čerpat tuto dotaci s tím, že musí splnit podmínku pro vyplacení příspěvku, a to že k zápisu stavby 
rodinného domu do katastru nemovitostí musí dojít nejpozději do 31.12.2023. Domníval se, že se jedná o 
férové jednání pro ty, kteří začali nyní stavět nebo mají stavbu v nějaké fázi. Jestli bude těchto peněz málo nebo 
dostatek, se teprve uvidí. Jako každoročně může být na uvedenou dotaci vyčleněna další částka z přebytku 
hospodaření. Obavy nejsou tedy v tuto chvíli na místě. 
K uvedeným částkám určených na rozvoj lokalit Nad vagónkou a Nad pískovnou uvedl, že v rozpočtu města asi 
nenašel zcela přesné částky nebo podstatu dané věci. Projektová dokumentace na lokalitu Nad vagónkou je již 
připravena s tím, že těchto 10 mil. Kč chce město investovat do uvedeného záměru. Čeká se ještě na dotaci ze 
státu na vybudování inženýrských sítí a komunikace pro 20 parcel, které tam vzniknou. Částka 10 mil. Kč je 
určena na předfinancování daného projektu. Je předpoklad, že se prodejem 20 parcel formou licitace městu těch 
10 mil. Kč vrátí zpět do rozpočtu.
K lokalitě Nad pískovnou uvedl, že město je s tímto projektem úplně na začátku. Na předcházejícím ZM byl 
schválen záměr na rozvoj této lokality. Uvedené finanční prostředky budou určeny na přípravu projektové 
dokumentace. 
Problematika ul. Poutní se řeší již delší dobu. Jedná se o soukromé pozemky, které si lidé odkoupili s tím, že 
někteří si už na nich bez povolení postavili domy, které nemají zkolaudované, protože k pozemkům nemají 
příjezdovou komunikaci. V současné době  město pozemky k vybudování této komunikace vykupuje s tím, že 
její stavbu bude financovat. Díky tomu pak budou moci své domy zkolaudovat, dostanou č.p., čímž zlegalizují 
své černé stavby. Ti, kteří ještě nezačali stavět, získají díky tomu stavební povolení. Dodal, že v těchto nově 
budovaných lokalitách určených pro výstavbu rodinných domů již nikdo nedostane dotaci ve výši 150 tis. Kč. 
Dodal, že v prvopočátku bylo právě těchto 150 tis. Kč vypláceno stavebníkům na vybudování inženýrských sítí 
a příjezdové komunikace.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 560
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Návrh byl schválen.

4) Návrh na uzavření Dodatku č. 3 ke smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města s Nemocnicí s 
poliklinikou Karviná-Ráj, příspěvkovou organizací

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje na základě žádosti NsP 
Karviná-Ráj o prodloužení termínu čerpání již schválené dotace, neboť byli nuceni reprofilizovat dané oddělení 
na covidové a  plánovanou rekonstrukci nelze provést za provozu. Dodatkem  bude upravena doba použitelnosti 
dotace do 30.06.2022 a termín pro předložení závěrečného vyúčtování do 15.07.2022. K předloženému návrhu 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 561

Návrh byl schválen.

5) Návrh na poskytnutí účelových dotací z Fondu primátora města Karviné v roce 2021

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, a to na základě žádostí, které 
posoudila a doporučila ke schválení odborná pracovní skupina Fondu primátora ve výši, jak bylo uvedeno 
v návrhu na usnesení. K předloženému materiálu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
p. P. Letocha - zeptal se, proč chce město poskytnout dotaci z Fondu primátora města Karviné ve výši Kč 
400.000,-- Regionální fotbalové akademii Moravskoslezského kraje a zda má z této dotace nějaký profit také 
karvinský mládežnický fotbal, případně jaký a zda je to možné  i vyčíslit. 
Ing. J. Wolf -řekl, že tuto dotaci neschvaluje zastupitelstvo poprvé. Je poskytována již od roku 2016, kdy bylo 
podepsáno memorandum mezi MS krajem, městem Karviná, klubem a fotbalovou asociací. Uvedl, že celkově 
tento projekt stojí cca 9 mil. Kč. Finanční prostředky jsou samozřejmě určeny dětem z Karviné, které jsou 
umístěny ve škole v 8. a 9. třídě. Jedná se již o poslední rok, protože Regionální fotbalová akademie bude od 
příštího roku přesunuta do Ostravy. Na základě uzavřeného memoranda musí město Karviná dodržet tuto 
dohodu do léta. Pak se musí rozhodnout, zda bude v tomto projektu dále pokračovat. Měl za to, že z hlediska 
podpory sportu to mělo význam, o čemž hovoří také výsledky, které je jednoznačně vidět. Z dotace je hrazeno 
ubytování na internátu, strava ve škole a další výdaje s tím, že fotbalový klub z toho nemá nic. Pouze děti, které 
jsou z karvinského klubu a navštěvují tuto Regionální fotbalovou akademii. 

  občan města - řekl, že se chtěl zeptat na to samé s tím, že ho ještě zajímalo, proč byla druhá 
akademie zřízena také v Ostravě.
Ing. J. Wolf - dodal, že původně byla zřízena pouze v Karviné, později vznikla v Ostravě, takže fungovaly dvě 
fotbalové akademie. Následně bylo rozhodnuto, že budou pouze v krajských městech s tím, že nějakou finanční 
částkou na ni přispěje kraj. Protože by bylo neúnosné provozovat dvě fotbalové akademie, bylo rozhodnuto, že 
bude pouze v Ostravě na Bazalech.
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 562

Návrh byl schválen.
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6) Poskytnutí účelové neinvestiční dotace Slezské univerzitě v Opavě

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o poskytnout účelové 
neinvestiční dotace z rozpočtu města příjemci Slezské univerzitě, Obchodně podnikatelské fakultě na pokrytí 
výdajů spojených se zpracováním 3D vizualizace projektu EDEN Silesia. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 563

Návrh byl schválen.

7) Uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu Moravskoslezského kraje na projekt 
Rekonstrukce 3 historických domů na náměstí v Karviné

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Dodatkem č. 1 dojde k posunutí 
ukončení realizace projektu, a to z původního termínu 31.12.2021 na termín 31.12.2022, neboť v průběhu 
stavby vznikly nezbytné vícepráce nutné k provedení díla, které nebylo možné předvídat. K předloženému 
materiálu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 564

Návrh byl schválen.

8) Termíny konání schůzí RM Karviné a zasedání ZM Karviné na rok 2022

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora s tím, že konkrétní termíny 
do konce volebního období byly uvedeny v příloze  č. 1 k usnesení. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 565

Návrh byl schválen.

9) Plány práce výborů Zastupitelstva města Karviné na rok 2022

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Plány práce byly 
zpracovány z podkladů zaslaných předsedy výborů Zastupitelstva města Karviné. K předloženým návrhům 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 566

Návrh byl schválen.

10) Poskytnutí členských příspěvků sdružením/spolkům, ve kterých je statutární město Karviná členem

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Uvedeným členstvím 
vzniká městu Karviná povinnost každoročně hradit uvedené členské příspěvky, tedy i pro rok 2022, o jejichž 
výši rozhoduje zastupitelstvo města. K předloženému návrhu otevřel diskuzi
 
Diskuze:
 

občan města - vyjmenoval jednotlivé spolky a svazky, kterým město poskytuje každoročně 
příspěvky v uvedených výších. Požádal o bližší vysvětlení, jaké je zastoupení v těchto spolcích, kdo se účastní 
uvedených akcí, přestože rozuměl tomu, že tyto spolky vyvíjí nějakou činnost. 
Protože některým  projednávaným záležitostem nerozuměl, měl za to, že by měly být materiály podrobněji 
uvedeny.
Ing. J. Wolf - jako příklad uvedlSdružení lázeňských míst ČR, ve kterém jsou sdružena všechna lázeňská 
města. Za každé takové město je pověřena určená osoba, která se účastní jednání, na kterých se projednává 
různá problematika lázeňských měst. Tato města pak mají větší váhu při jednáních např. na ministerstvech, při 
získání dotací na různé projekty apod. Za město Karviná je to náměstek Ing. Raszyk, jehož zastoupení 
schvaluje zastupitelstvo města. Tuto činnost vykonává v rámci své pracovní náplně. 
 
Dodal, že materiály nejsou na zasedáních ZM rozebírány podrobně proto, že je zastupitelé mají k prostudování 
14 dnů předem, následně jsou projednávány v jednotlivých politických klubech. Pokud by měl pan David zájem 
získat k některým projednávaným záležitosti více informaci, může přijít na MMK, tedy na konkrétní odbor, 
který materiál zpracovává, nebo se může obrátit s dotazem také na příslušné náměstky primátora, kde mu budou 
tyto informace poskytnuty.
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 33

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 567

Návrh byl schválen.

11) Mezitimní účetní závěrka statutárního města Karviná k 30.09.2021

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, který v průběhu účetního období 
předkládá zastupitelstvu města podklady pro schvalování účetní závěrky ve formě mezitímních účetních 
závěrek a interní auditor informativní zprávu o provedených kontrolních zjištěních z provedených auditů a 
kontrol za uvedené období. K předloženému materiálu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 2 usnesení č. 568
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Návrh byl schválen.

12) Návrh rozpočtu statutárního města Karviná na rok 2022 a střednědobého výhledu rozpočtu 
statutárního města Karviná na roky 2023 a 2024

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, a to na základě předložených 
podkladů od jednotlivých správců rozpočtových prostředků a příspěvkových organizací zřízených městem 
Karviná. Návh rozpočtu byl projednán také v jednotlivých politických klubech, kde byly jednotlivé nejasnosti 
vysvětleny. Případné změny budou následně realizovány rozpočtovými opatřeními, která budou schvalována v 
orgánech města a informace o jednotlivých rozpočtových opatřeních budou předkládány zastupitelstvu při 
hodnocení plnění rozpočtu města. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 

 občanka města - vznesla dotazy a připomínky k těmto bodům v rámci schvalování 
rozpočtu města na rok 2022:

1) Bod č. 374 - Ochrana přírody a krajiny. 
Do budoucna, při tvorbě rozpočtu města, požádala o vytvoření podrobnějšího rozčlenění jednotlivých 
položek týkajících se údržby zeleně ve městě tak, aby bylo možné rozklíčovat jednotlivé položky - veřejná 
zeleň, ostatní výdaje, mezi které je zahrnuta údržba zeleně, výsadba nové zeleně, následná údržba, sekání trávy 
apod. Dále by zde měly být zahrnuty projekty týkající se „Koncepce zeleně SMK“, která byla schválena na 
minulém zasedání ZM a na dnešním ZM na to navazující „Adaptační strategie na změnu klimatu SMK“. 
Čekala, že v rámci rozpočtu bude položka na zeleň rozfázována. Bude uvedeno, které akce jsou v přípravné 
fázi, na které je již zpracována projektová dokumentace a které jsou již realizovány. Uvedla, že takto podané 
informace jsou pro občany města nepřehledné. Měli by získat informace, kolik realizace jednotlivých projektů 
stojí. Řekla, že s touto připomínkou vystupuje pokaždé při schvalování rozpočtu města, dosud však nebyl její 
požadavek vyslyšen nebo zrealizován. Vždy dostala odpověď, že dotaz má učinit na příslušném odboru. 
Dodala, že řada akcí nebo projektů již běží s tím, že některé by měly být upraveny, pokud chce město tyto dva 
schválené dokumenty naplňovat. Protože má letos proběhnout akce na likvidaci jmelí, i toto by zde mělo být 
zapracováno, aby občané věděli, kolik to bude město stát. Některé věci se však berou zcela jako samozřejmé, 
protože je to potřeba udělat. Dále uvedla, že se připravuje změna č. 2 ÚP Karviné, která bude veřejně 
projednávána dne 21.12.2021 na OPF. Po prostudování zjistila, že v dokumentu byly vypuštěny některé pasáže, 
které jsou podle ní v rozporu s přijatými dokumenty - „Koncepce zeleně SMK“ a „Adaptační strategie na 
změnu klimatu SMK“. Domnívala se, že by k tomu měla proběhnout diskuze na tomto veřejném projednávání, 
přestože měla zkušenost, že na jejich připomínky nebyl moc brán ohled. 
Ing. J. Wolf - k připomínce týkající se zeleně, uvedl, že rozpočty jiných měst jsou daleko 
méně přehlednější. Jsou ale i města, která mají v rozpočtu uvedeno něco nad rámec. Měl za to, že tvorba 
rozpočtu se provádí na základě dané osnovy a dle určitých regulí ministerstva financí. Dodal, že spousta zeleně 
je schovaná v investičních akcích, v rámci kterých je zahrnuta určitá udržitelnost, náhradní výsadba apod. 
Spoustu činností spojených se zelení provádí také TS Karviná, a.s. Na závěr uvedl, že námět bere město na 
vědomí s tím, že bude předán vedoucí OE k přípravě rozpočtu na příští rok.

 občanka města - dodala, že jen chtěla, aby občané měli informace také o investičních 
akcích, které nejsou nikde podrobně popsané. Rovněž není nikde uvedeno, ve kterých ulicích bude probíhat 
např. kácení stromů, nebo jaká následná výsadba tam bude probíhat.
 
2) Bod č. 361 - Rekonstrukce objektu v Parku Boženy Němcové – Zámecké konírny. 
Zeptala se, zda vše, co bude v rámci rekonstrukce daného objektu realizováno, bude probíhat v gesci 
města Karviné nebo v gesci nějaké firmy. 
Ing. J. Wolf - řekl, že se jedná o rekonstrukci bývalých koníren, která nebude v gesci žádné firmy. V rámci tzv. 
Fondu spravedlivé transformace je naděje, že by mohlo město na tuto rekonstrukci získat peníze z EU. Proto 
bylo rozhodnuto znovu tento projekt oživit, neboť z vlastních peněz by byl nerealizovatelný. Pokud se městu 
podaří získat tuto dotaci, mohlo by se jednat o významnou dominantní stavbu v Parku Boženy Němcové. 
Z hlediska využití, kultury a historie to má v současné době na starost pan tajemník. Je připravován projektový 
záměr s tím, že následně bude rozhodnuto, jakou cestou se město vydá. Tím bylo na dotaz odpovězeno.
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3) Bod č. 617 - Výpočetní technika.
Poukázala nawebové stránky města Karviné, a to na jejich nepřehlednost pro uživatele z řad občanů 
města. Domnívala se, že jejich titulní strana by měla být přehledněji rozčleněna.  
JUDr. O. Guziurová, MPA - souhlasila, že webové stránky nejsou uživatelsky přívětivé. Ty staré byly 
vysoutěženy ve veřejné zakázce. Protože firma, která městu poskytovala technickou podporu, přešla na jinou 
technickou platformu, byla s ní ukončena servisní smlouva. Do budoucna chce město Karviná vytvořit nové 
webové stránky, pravděpodobně ve vlastní režii tak, aby byly přehlednější. Postup byl takový, že nejdříve byly 
vytvořeny stránky www.karvinainfo.cz, kde byly odfiltrovány různé kulturní a společenské akce, aby to byly 
spíš stránky informační pro občany. Ty byly spuštěny nedávno, včetně mobilní aplikace k tomu navazující. Byly 
propojeny také s informacemi z MěDK, RKK apod. V další fázi se chtějí zabývat celkovou rekonstrukcí 
domény www.karvina.cz, kde by zůstaly pouze úřední záležitosti pro občany města. Dodala, že na titulní straně 
nemůže být opravdu všechno, protože každý považuje za důležité něco jiného. Proto musí být informace 
určitým způsobem filtrovány.

  občanka města - k odfiltrovaní informací uvedla, že pro občany je složité hledat 
požadované informace na několika různých odkazech. Na titulní stránce by měl být odkaz, na který by se dalo 
kliknout a ten pak navede občana tam, kde potřebuje.
 

občan města - vznesl dotaz týkající se bodu č. 331 - Ostatní výdaje. Jednalo se mu zejména o 
příspěvky placené z Fondu primátora města Karviné ve výši 2.473.000,00 Kč. Další dotaz se týkal zapojení 
prostředků z rezerv vytvořených v předchozích letech ve výši 234 mil. Kč. Vyjádřil se ještě k záležitosti týkající 
se veřejné zeleně, kde byla uvedena částka 27 mil. Kč. V této souvislosti poukázal na nedokončené úpravy po 
provedené rekonstrukci komunikace a chodníků na ul. U Lesa. Dále se zmínil o neupravených plochách, kde v 
současné době probíhá rekonstrukce krytého bazénu. Konkrétně u SPŠ a autobusových zastávek, kde to vypadá, 
jako by to tam nikomu nepatřilo. Vznesl také dotaz k nedávno pokáceným stromů s tím, zda o tom OSŽP ví.
Ing. J. Wolf - vysvětlil, že o rozdělování finančních prostředků z Fondu primátora města Karviné rozhoduje 
komise na základě doručených žádostí, a to na kulturní, sportovní a volnočasové aktivity. Domníval se, že tyto 
peníze jsou dobře využity, spolkům nebo organizacím ve městě hodně pomohou k jejich činnosti. 
K přebytku ve výši cca 230 mil. Kč uvedl, že z této částky je také financována rekonstrukce krytého bazénu. 
Protože má město tyto rezervy, může se pohybovat v plusovém rozpočtu. S těmito zdroji pak může disponovat 
v rámci předfinancování různých akci, na které případně získá dotační tituly z peněz EU. Měl za to, že město 
hospodaří dobře, protože si nebere na investiční činnost žádné úvěry.
K problematice zeleně, konkrétně ke kácení stromů, doporučil domluvit si schůzku na OSŽP, kde 
informace o kácení konkrétních stromů získá nebo se dozví, zda byl nějaký strom pokácen nelegálně. Pokud 
tomu tak bylo, může konkrétní případ kácení nahlásit s tím, že věc bude prošetřena, za což pak následuje nějaký 
postih nebo udělena nemalá pokuta.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 

Hlasování: Pro: 30

Proti: 0

Zdrželo se: 2 usnesení č. 569

Návrh byl schválen.

13) Změna Zřizovací listiny příspěvkové organizace Sociální služby Karviná, Sokolovská 1761, 735 06 
Karviná-Nové Město, IČ 70997136

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální, a to s ohledem na změny v některých 
poskytovaných sociálních službách, s účinností od 01.01.2022. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
p. P. Letocha - vznesl dotaz, z jakého důvodu končí provoz azylového domu pro matky s dětmi k 31.12.2021. 
Protože se jednalo o jediné takovéto zařízení v Karviné, zeptal se, zda se nepředpokládá, že by zde něco 
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podobného vzniklo. Dotázal se Mgr. Dadokové, ředitelky SSK, zda je pro město Karviná azylový dům důležitý 
a jestli si myslí, že by v 50 tisícovém městě  takové zařízení nemělo být.
Ing. J. Wolf - osobně byl rád, že toto zařízení končí s tím, že někteří si zařízení azylového domu pletli s něčím 
jiným. 
Mgr. B. Dadoková - vysvětlila, že azylový dům byl založen v době, kdy město mělo 84 tis. obyvatel s tím, že 
počet obyvatel začal postupně klesat. Uvedla, že se do azylového domu rodiny postupně vracejí, tedy kolují po 
okrese. Protože je v Karviné zařízení, kde mohou být umístěny, bylo přistoupeno k tomu, že se azylový dům 
ruší z důvodu nezájmu. V současné době je tam pouze jedna rodina.
p. P. Letocha - dodal, že tato věc se řešila na radě města v létě. V důvodové zprávě bylo uvedeno, že v té době 
bylo v zařízení obsazeno 32 lůžek, což je 8 rodin, z celkové kapacity 40 lůžek. Přestože je tam dnes jen jedna 
rodina, nemyslel si, že by nebyl zájem o tuto službu. Dále bylo zmíněno, že nebyl naplněn indikátor toho 
programu. Zajímalo ho, o jaký indikátor se jedná.
Mgr. B. Dadoková - indikátorem je naplněnost zařízení s tím, že v průběhu roku se počet lůžek měnil.
p. P. Letocha - reagoval ještě na vyjádření pana primátora a také o kolování těchto 8 rodin po jednotlivých 
zařízeních v Karviné, Petrovicích u Karviné, Orlové a Českém Těšíně. Zeptal se, zda se za celou dobu stalo, že 
by byla v azylovém domě matka s dítětem, která by tuto pomoc nebo službu nepotřebovala.
Mgr. B. Dadoková - uvedla, že rodin, které se posunuly někam jinam, bylo minimum. Není to pouze o tom, že 
nemají kde bydlet. Pracovalo se s nimi, aby měli zájem řešit svou životní situaci. Pokud se najde rodina, která 
spolupracuje a vynaloží snahu, Odbor sociální MMK  je im  schopen zabezpečit bydlení v Karviné, které je k 
dispozici.
Mgr. M. Smužová, MPA - potvrdila, že azylový dům byl zřízen v době, kdy město mělo cca 80 tis. obyvatel. 
Protože Petrovice u Karviné patří k nám, Karviná měla dva azylové domy. Od příštího roku bude tedy jen 
jeden. K dispozici mají také byty od společnosti Heimstaden, které jsou lepším způsobem pomoci, než azylové 
bydlení, kde je zabezpečen veškerý servis. V tuto chvíli mají zmapováno, že rodiny, které jsou tam umístěny 
dlouhodobě a tzv. kolují po těchto uvedených zařízeních, se chtějí vracet zpět, protože zde nemusí řešit nájem. 
Pokud by bydleli v bytě, museli by řešit nejen nájemné, ale i jiné povinnosti a aktivity z toho vyplývající. Město 
Karviná má také jeden krizový byt, který je určen pro matku nebo otce, kteří by potřebovali na určitou dobu 
zajistit tuto pomoc. Jedná se o byt 2 + 1, plně vybaven, který dosud nebyl využitý.
Ing. J. Wolf - domníval se, že se jedná o dlouhodobou záležitost, kterou by měl řešit stát. Pomocnou ruku těmto 
občanům podává město s tím, že tuto službu také financuje ze svého rozpočtu. Na druhou stranu není nikde 
vidět efekt této práce.
p. P. Letocha - řekl, že by danou věc nepaušalizoval, protože někdy se najdou lidé, kteří tuto službu opravdu 
potřebují. Uspokojila ho odpověď, že pokud občan Karviné bude potřebovat pomoc, bude mu nabídnuta. V 
dnešní době by nemělo být ani ostudou si o tuto pomoc požádat. Měla by být poskytována opravdu lidem 
potřebným. 
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 1 usnesení č. 570

Návrh byl schválen.

14) Vyřazení dlouhodobého majetku - OKS

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor komunálních služeb. Jednalo se o provedení 
fyzické likvidace a vyřazení uvedeného majetku z evidence a účetnictví města Karviné dle návrhu na usnesení. 
K předloženým návrhům otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 

  občan města - řekl, že se jedná o likvidaci 5 autobusových čekáren v jednotlivých částech města, 
jejichž likvidace se pohybuje v různých částkách, čemuž nerozuměl. Požádal proto o vysvětlení.
Ing. J. Mayerová - uvedla, že se jedná o vyřazení a likvidaci majetku z evidence na základě vnitřní směrnice 
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města a dle zákona o účetnictví. K uvedeným částkám sdělila, že se jedná o majetek, který byl v daném roce a 
za uvedené ceny pořízen. Starý vyřazený majetek je již nahrazen novým s tím, že byly pořízeny nové 
autobusové čekárny. Dodala, že k likvidaci majetku dochází nejen z důvodu jeho opotřebování, ale také po jeho 
poškození způsobeném vandalismem.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 571

Návrh byl schválen.

15) Doplnění programu č. 1 - Návrh změny č. 3 Územního plánu Karviné

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor stavební a životního prostředí, který předložil 
zastupitelstvu města k vydání upravený návrh změny č. 3, která se vydává formou opatření obecné povahy. 
Pořizovatel dokumentace následně zajistí vyhotovení územního plánu zahrnujícího úplné znění a toto 
vyhotovení po nabytí účinnosti opatří záznamem o jeho účinnosti. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 

Hlasování: Pro: 33

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 572

Návrh byl schválen.

16) Doplnění programu č. 2 - Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační v souvislosti se změnou legislativy, 
konkrétně vydáním zákona o odpadech, kdy vznikla potřeba její kompletní aktualizace a adaptace na novou 
legislativu a současně také na aktuálně doporučený vzor orgánu dozoru nad výkonem samostatné působnosti 
obcí. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 

Hlasování: Pro: 33

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 573

Návrh byl schválen.

17) Doplnění programu č. 3 - Zásady pro hodnocení a poskytování finančních příspěvků z rozpočtu 
statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační ve spolupráci s Odborem školstvím a 
rozvoje, majetkovým a ekonomickým, kdy vznikl požadavek na úpravu podmínek pro poskytování finančních 
příspěvků na individuální bytovou výstavbu na území města Karviné tak, jak bylo uvedeno v důvodové zprávě 
materiálu, ke kterému otevřel diskuzi. 
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Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 1 usnesení č. 574

Návrh byl schválen.

18) Nabídka spol. BAMKI s.r.o.

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 

  občan města - vznesl dotaz s ohledem na to, že v důvodové zprávě materiálu bylo uvedeno, že se 
jedná o nemovitosti, které z převážné části navazují na letní koupaliště v Karviné a jsou součástí studie 
rozšíření letního koupaliště. Dodal, že se z této zprávy o žádném záměru města s těmito pozemky nedočetl.
Ing. J. Wolf - řekl, že v návrhu na usnesení je uvedeno, že záměrem města je nenabýt tyto pozemky.
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení s 
tím, že v současné době nemá město žádný záměr, jak tyto pozemky využít. Rovněž i kupní cena za pozemky je 
pro město značně vysoká.
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 29

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 575

Návrh byl schválen.

19) Vyřazení dlouhodobého majetku - Obnova objektu kina Centrum Karviná

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 

 občan města - z důvodové zprávy materiálu se dočetl, že se jedná o vyřazení uvedeného majetku 
za pořizovací hodnotu ve výši cca 2.470.588,-- Kč. Zdála se mu značně vysoká pořizovací cena tohoto majetku 
a také jejich počty, který se převádí z kina Centrum na Městský dům kultury Karviná.
Ing. L. Raszyk - řekl, že uvedený majetek byl zakoupen v roce 2015 z dotačního titulu v rámci projektu 
"Obnova objektu kina Centrum Karviná". Udržitelnost projektu byla ukončena dne 23.08.2021 a nyní je možné 
s majetkem volně nakládat. Majetek se tedy převádí na příspěvkovou organizaci města Městský dům kultury 
Karviná, který se bude o něj starat.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.
 
 

Hlasování: Pro: 29

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 576

Návrh byl schválen.
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20) Převod bývalého Zahradnictví v Karviné-Mizerově formou elektronické dražby

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
  
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.
 
 

Hlasování: Pro: 31

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 577

Návrh byl schválen.

21) Nové interpelace členů ZM

p. P. Letocha - přednesl tyto dvě interpelace:
1) Dotace OPF z MMK - vznesl dotaz v souvislosti s realizací strategických projektů OPF Karviná v rámci 
projektu CEPIS. Konkrétně se mu jednalo o vybudování komunikace kolem nově vznikající budovy, kterou by 
mělo realizovat město.  Zajímalo ho, zda již bylo v dané věci nějak rozhodnuto nebo učiněny nějaké kroky.

Ing. J. Wolf – sdělil, že vše je v současné době v přípravné fázi. OPF od města odkoupí pozemky dětského 
dopravního hřiště a finanční prostředky, které město za tyto pozemky utrží, vloží do vybudování nové 
komunikace. Pokud stát na danou investiční akci přispěje, bude to pro město přínosem.
Ing. L. Raszyk – dodal pouze, že na vybudování dané komunikace již byla zpracována a podána projektová 
dokumentace pro územní a stavební řízení. Vše je tedy v řešení.
Tím bylo na interpelaci odpovězeno.
 
 
2) Zasedání krizového štábu - vznesl dotaz, jak často v současné době zasedá krizový štáb na MMK a zda má 
město nějaké konkrétní informace o obsazenosti covidových lůžek v našich nemocnicích.
PhDr. R. Nogol, MPA - řekl, že s vyhlášením nouzového stavu vyplývá ze zákona pro MMK povinnost 
svolávat krizové štáby. Byl tedy svolán záhy po jeho vyhlášení. MMK pracuje v režimu pracovních skupin, se 
kterými spolupracuje porada vedoucích odborů, na které se pravidelně vyhodnocují záležitosti týkající se města. 
Každý den dostává informace o počtu nakažených, které jsou následně zveřejňovány na webových stránkách, 
včetně toho, kolik občanů v rámci ORP je v současné době v péči nemocnic podle trvalého bydliště. Přesně 
číslo neznal, minulý týden jich s diagnózou covid bylo cca 50. Pokud budou přijata nějaká nová opatření, budou 
zveřejněna.  V současné době se město zabývá dodávkou antigenních testů do škol s tím, že organizační proces 
zásobování je naplňován bez problémů. Dále město řeší podněty z příspěvkových organizací a ze škol. NsP 
Karviná-Ráj požádala město o spolupráci za účelem zajištění provozu očkovacího centra z důvodu navýšení 
počtu zájemců o očkování. Přešli z režimu 30 očkovaných denně na cca 300 i více. Vznesli proto dotaz, zda 
nebude mít město Karviná nějaké volné síly, které by pomohly s jeho organizací. Dnes byly poskytnuty dvě 
pracovní síly na delší dobu, což znamená zhruba do konce ledna 2022. Možná se ještě najdou dvě pracovní síly 
na krátkodobou výpomoc do konce roku. V této souvislosti, pokud to bude možné, vyzval k dobrovolnickým 
aktivitám všechny ostatní.  
p. P. Letocha - k uvedenému počtu 50 pacientům na lůžku v nemocnicích požádal o doplnění, zda má město 
odhad, jaká je to kapacita z celkového množství lůžek.
PhDr. R. Nogol, MPA - tyto informace neměl, ani kolik nemocných je umístěno na oddělení ARO. Pokud bude 
mít zájem, je schopen tyto informace zjistit, tedy kolik je to % z celkového množství lůžek. Dodal, že město 
běžně s těmito informacemi nepracuje. Má pouze ty, pokud se na město obrátí nemocnice s nějakým 
požadavkem.
Tím bylo na interpelaci odpovězeno.
 
 

STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ � Magistrát města Karviné
Adresa sídla: Fryštátská 72/1, 733 24 KarvináFryštát | IČO: 00297534 | DIČ: CZ00297534 
Telefon: 596 387 111 | Fax: 596 387 264 | Email: epodatelna@karvina.cz | Datová schránka: es5bv8q | Web: www.karvina.cz Stránka 13 / 15



 

22) Různé - MMK

 
p. P. Letocha - vznesl podnět, aby na zasedání ZM byly jednotlivé projednávané body programu v úvodu 
podrobněji uvedeny tak, aby i občané věděli o čem je následně hlasováno. Dodal, že na to již několikrát na ZM 
upozorňoval.
 
 
Dále popřál všem přítomným hezké prožití vánočních svátků, pokud možno v klidu a ve zdraví a hodně štěstí 
do nového roku.
 
 
 
Ing. M. Hajdušík, MBA - za klub KSČM poděkoval za spolupráci v tomto roce a také popřál krásné prožití 
vánočních svátků a do nového roku hodně zdraví, štěstí, osobní a rodinné pohody. Dále se vyjádřil, že by všem 
přál férový volební rok 2022.
 

23) Různé - občané

 
 

občanka města – vystoupila z pozice praktického lékaře pro děti a dorost 
k problematice týkající se budoucnosti zdravotní péče o děti ve městě Karviná. Upozornila na situaci, která 
může nastat, tedy že od 01.03.2022 skončí dětské oddělení v NsP Karviná-Ráj. Na tomto oddělení chybí 
atestovaní lékaři s tím, že od 01.03.2022 nebude paní primářka schopna zajistit běžné fungování tohoto 
oddělení. Upozornila, že v závislosti na tom skončí také dětská pohotovost. Lékaři nebudou sloužit dětskou 
pohotovost, protože nebudou mít zázemí dětského oddělení. V této souvislosti požádala vedení města, zda by 
nemohlo vytvořit nějakou pobídku nebo se pokusit nějakým způsobem najít atestovaného lékaře, který by zde 
chtěl pracovat. Dodala, že lékaři nejsou proto, že odcházejí z dětského oddělení pracovat někam jinam. Změnili 
odbornost, protože zjistili, že dětské lékařství je velmi těžké. Jedna lékařka odešla mezi dospělé praktiky a 
druhá na ARO.
Ing. J. Wolf - vzal tuto informaci na vědomí s tím, že město vnímá nedostatek lékařů také na jiných odděleních, 
např. chybí zubní lékaři, které se již město snaží hledat různými pobídkami.
MUDr. M. Gebauer – dodal, že do podobné situace se dostávají i  jiné nemocnice v MS kraji s tím, že pro 
Karvinou je to nepříjemná situace. Domníval se, že paní primářka ve spolupráci s vedením NsP Karviná-Ráj 
budou intenzivně hledat atestovaného dětského lékaře. Je již vedena diskuze mezi nemocnicemi Karviná a 
Havířov o vzájemné výpomoci.
Ing. J. Wolf - poděkoval za podanou informaci s tím, že námětem se bude město zabývat. Pokud to bude 
možné, vedení města se bude snažit nějakým způsobem pomoci, bude v kontaktu s náměstkem hejtmana pro 
zdravotnictví MS kraje a také s ředitelem NsP Karviná.
 
 

 
 
Ing. J. Wolf - protože byly projednány všechny body programu, jednání 23. zasedání Zastupitelstva města 
Karviné ukončil.
 
 
 
Na závěr zasedání Zastupitelstva města Karviné popřál všem přítomným příjemné prožití vánočních svátků, 
hodně zdraví, úspěchů a spokojenosti v novém roce 2022.
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Řekl, že na dalším zasedání ZM se zastupitele sejdou v pondělí 31.01.2022 v 17:00 hodin ve velkém sále OPF 
Karviná.
 
 
 Ing. Jan Wolf, v. r.
..........................
Ing. Jan Wolf
primátor
 
   
Ověřovaté zápisu:
 
  
 Zdeňka Kuczová, v. r.
..................................
 
Zdeňka Kuczová
 
 
 Mgr. Aleš Hujík, v. r.
..................................
Mgr. Aleš Hujík
 
 
Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 10.12.2021
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